
Art. 41-vragen van VVD over mogelijke contracten Gazprom 

Naar aanleiding van de petitie op https://www.change.org/p/gemeenten-stop-met-onnodig-
spekkenvan-de-russische-oorlogskas-via-gazprom-stopgazprom heeft de Hilversumse 
VVD de volgende vragen aan het college: 

1. Is het college op de hoogte van deze petitie? 

2. Klopt het, zoals op de website staat, dat Hilversum een leveringscontract heeft met 
Gazprom? 

3. Zo ja, om wat voor leveringen gaat dit? 

4. Zo ja, waarom is er gekozen om met een bedrijf als Gazprom, een Russische 
staatsonderneming, in zee te gaan? 

5. Zo ja, wat is het gevolg van een eventuele handelsboycot met Rusland voor onze 
gemeente? 

6. Hoe denk het college om te gaan met deze en eventuele andere banden met Russische 
organisaties in relatie tot de oorlogshandelingen van Rusland in Oekraïne? 

Bij voorbaat dank voor de beantwoording, 

Hidde Fennema VVD

http://www.hilversum.vvd.nl/

